
Toruń, 15.03.2005 r.

 
 

Sprawozdanie

 

z pracy Rady Osiedla „Tysiąclecia” S.M. „Kopernik” w Toruniu w okresie

marzec 2004 – marzec 2005

 
Na przestrzeni tego okresu Rada Osiedla Tysiąclecia odbyła 10 zebrań jak wyszczególniono
poniżej, kolejno wg dat ich odbycia:

 

1. 20.04.2004 r. na zebraniu wysłuchano sprawozdania Administracji Osiedla na temat realiza-
cji zadań w 2003 r. oraz omówiono coroczny przegląd infrastruktury Osiedla dla opracowa-
nia planu zamierzeń finansowych w roku następnym. Ponadto omówiono nieobecność na
wszystkich poprzednich zebraniach sekretarza Rady Osiedla. 

Nieobecność ta dezorganizowała pracę Rady, ustalono potrzebę zmiany tego stanu rzeczy na
najbliższym, następnym zebraniu Rady Osiedla.

2. 11.05.2004 r. omówiono sprawy bezpieczeństwa na Osiedlu Tysiąclecia oraz tematykę prze-
glądów zasobów Spółdzielni w okresach pięcioletnich. 

3. 15.06.2004 r.  omawiano tematykę przeglądu rocznego budynków Osiedla Tysiąclecia, ze
spraw bieżących temat dokarmiania zwierząt przez mieszkańców niektórych domów z Osie-
dla Tysiąclecia. Ponadto ustalono, że w okresie przerwy wakacyjnej Rada Osiedla zawiesza
swoje spotkania. 

4. 14.09.2004 r. omawiano zakres realizacji wniosków ze spotkań z grup członkowskich przed-
stawionych przez kierownika Administracji Osiedla, ponadto omówiono zagadnienia kon-
kursów na najładniejszy ogródek przydomowy, najpiękniejszy balkon, czy dekoracje świą-
teczne. 

5. 19.10.2004 r. odwołano z funkcji sekretarza Rady Osiedla Pana Janusza Kleczkowskiego,
który od dłuższego czasu nie brał udziału w zebraniach Rady, na sekretarza wybrano Panią
Zofię Żuchowską. Ponadto omówiono realizację planu finansowo-gospodarczego za I półro-
cze 2004 r. oraz ponownie sprawy związane z bezpieczeństwem na osiedlu w tym całodobo-
wy monitoring za pomocą odpowiednio umiejscowionych kamer. 

6. 16.11.2004 r. omawiano sprawy konkursów na najładniejszy ogródek przydomowy, balkon,
dekoracje świąteczną, Wytypowano przedstawicieli Rady do Komisji konkursowych, omó-
wiono również konieczność określenia specjalnego uhonorowania wielokrotnych zwycięz-
ców tych konkursów. 

Na posiedzeniu tym omówiono także sprawę rozbudowy boiska sportowego przy ul. Harcer-
skiej, budowy boiska do bejsbolu, a także urządzenia do jazdy na deskorolkach.

7. 14.12.2004 r. omawiano sprawę wycinki drzew zagrażających bezpieczeństwu mieszkańców
przez Zarząd Miasta, w tym warunków jakie muszą spełnić wytypowane do tego celu drze-
wa, ponadto uzgodniono sposób uczestnictwa przedstawicieli Rady w konkursie na najład-
niejszą dekorację świąteczną. 

8. 11.01.2005 r. omawiano sprawy cięć sanitarnych drzew na osiedlu organizowanych na koszt
i przez Spółdzielnię, rozstrzygnięcia konkursu na dekorację świąteczną, sprawy bezpieczeń-
stwa na Osiedlu oraz opłat za monitoring. 



9. 15.02,2005 r. omawiano możliwości realizacji inwestycji rekreacyjno-sportowych na Osie-
dlu koniuchy (boisko do piłki nożnej, tor do jazdy na deskorolkach), przewidywany plan re-
montów na Osiedlu na 2005 r. 

10.15.03.2005 r. przyjęto sprawozdanie rady Osiedla ze swej działalności za ostatni rok, pod-
jęto uchwałę o wystąpieniu z wnioskiem do grupy członkowskiej o odwołanie Pana Janusza
Kleczkowskiego z Rady osiedla z uwagi na jego nie uczestniczenie w pracach Rady Osiedla
przez ostatnie półtora roku. 

 
Ponadto w trakcie posiedzeń Rady Osiedla poza tematyką przewidzianą wcześniej, zajmowano
się sprawami bieżącymi np. opiniowaniem wniosków i postulatów członków spółdzielni, spra-
wami interwencyjnymi zgłoszonymi przez członków Spółdzielni bezpośrednio do Rady, w tym
funkcjonowania Administracji  Osiedla,  zachowań mieszkańców i  niechcianych bywalców na
naszym Osiedlu.

Członkowie Rady Osiedla czynnie uczestniczyli w różnych formach życia i działalności Spół-
dzielni takich jak:

-     wspólne spotkania z innymi radami Osiedli,

-     udział w różnych komisjach konkursowych oraz wszystkich przedsięwzięciach i zebraniach
organizowanych przez Spółdzielnię,

-     uczestnictwo w przeglądach budynków przed opracowaniem planu remontów.

Członkowie Rady Osiedla występowali również z problematyką interesująca naszych mieszkań-
ców na szerokim forum, czy to przy okazji spotkań np. z Prezydentem Torunia, czy też prezen-
towania żywotnych spraw mieszkańców w telewizji kablowej i nie tylko przy każdej nadarza-
jącej się sposobności.

Rada  Osiedla  zdaje  sobie  sprawę,  że  być  może,  można  było zrobić  na  rzecz  społeczności
Osiedla Tysiąclecia w tym czasie więcej i lepiej, jednak wszystkie dokonania wynikają czy to
z uprawnień merytorycznych Rady, czy też  braku możliwości  większego zaangażowania się
w wiele spraw z przyczyn będących poza zasięgiem jej członków. W ciągu minionego okresu
z pracy w Radzie Osiedla zrezygnowało czterech jej członków.

 

 

Za Radę Osiedla Tysiąclecia

 
 

Sekretarz Rady Osiedla                                                    Przewodniczący Rady Osiedla

      Zofia Żuchowska                                                                Edmund Malinowski


